
Referat fra generalforsamling Violvænget 
d. 11. marts 2024 	
Kl. 19.00 til cirka kl. 20.30  	
		

1. Valg	af	dirigent		
(Jacob	blev	valgt	som	dirigent.)	
	
2. Godkendelse/forkastelse	af	indvarsling	og/eller	dagsorden		
(Dagsorden	blev	godkendt)	
	
3. Valg	af	referent!	Kun	ved	sekretærens	forfald		
(Kenneth	blev	valgt	som	referent	for	generalforsamlingen)	
	
4. Valg	af	stemmetællere		
(Jacob	blev	valgt	som	stemmetæller)	
	
5. Godkendelse	af	fuldmagter		
(Der	var	ingen	indleveret	fuldmagter	eller	andre	som	have	disse	med)	
	
6. Formandens	beretning		
(Grundejerforeningens	bestyrelse	har	haft	meget	fokus	på	overflad	bassin,	og	mangel	på	
klipning	af	disse.	Bestyrelsen	har	mødt	en	kommune	som	ikke	virker	til	og	tage	
grundejerforeningen	seriøse,	og	bestyrelsesmedlem	Erling	har	flere	gange	haft	kontakt	med	
kommunen	omkring	klipning	af	arealet	og	snedker	bækken.	Ydermere	har	bestyrelsen	haft	
kontakt	til	politiet	for	og	få	opsat	skiltning	langs	vejen.	
Et	andet	fokuspunkt	som	bestyrelsen	har	haft,	er	efter	det	kraftige	regnfald,	har	vore	veje	
været	oversvømmet,	hvor	bestyrelsen	har	fået	en	kontakt	hos	guldborgsund	forsyning,	som	er	
de	som	har	opgaven	for	udbedring	af	områdets	kloak	anlæg.	
Vi	holder	selv	vores	grønne	arealer	selvom	dette	er	kommunens	opgave.)	
	
7. Formanden	-	Fremtidig	virksomhed		
(Bestyrelsen	har	ikke	energi	til	dette	mere.	Der	må	friske	folk	til	dette.	Så	medmindre	der	ikke	
kommer	nye	til,	foreslår	bestyrelsen	og	nedlægge	foreningen.	
Aftaler	med	kommunen	overholdes	ikke,	hvilket	giver	en	følelse	af	ligegyldighed	for	
foreningen	af	kommunen.	
Erling	stopper	efter	mange	år	som	kassere.	
Grundskyld	af	fællesarealer	bliver	opkrævet	af	foreningen	med	start	fra	2025.	Bestyrelsen	
ved	ikke	mere	en	hvad	der	kan	læses	i	aviserne	
Der	foreslås	flere	scenarier,	man	kan	samlægge	sig	med	guldnældevængets	
grundejerforening	eller	andre	i	nærområdet.)	
	
8. Forslag	om	vedtægtsændring	for	at	tillade	nedlæggelse	af	foreningen		
(Forekastet)	
	



9. Forslag	om	nedlæggelse	af	foreningen	og	efterfølgende	udbetaling	af	indestående	
penge	til	foreningens	medlemmerne		
(Forekastet)	
	
10. Indkomne	forslag		
(Der	har	ikke	været	nogle	indkomne	forslag	til	formanden.)	
	
11. Regnskab	og	budget	v/Kassereren	
(Kassereren	Erling	fremlægger	regnskabet,	dette	gennemgåes	og	godkendes	af	de	
fremmødte.	
Den	kommende	bestyrelse	vil	selv	lave	et	fremtidig	budget.)	
	
12. Forslag	til	kontingent	-	Afstemning		
(Kontingent	vedtages	og	fortsætte	uændret)	
	
13. Valg	af	bestyrelsesmedlemmer		
(	Jacob	Nr.	49,	Nicolaj	nr.	24,	Morten	nr.	28,	Annelise	nr.	13	og	Morten	nr.	47)	
	
14. Valg	af	bestyrelsessuppleanter	
(Kenneth	nr.	37	og	Micky	nr.	8)	
15. Valg	af	bilagskontrollant	
(Grethe	Nr.	33)	
16. Valg	af	bilagskontrollantsuppleant		
(Linda	Nr.	23)	
17. Eventuelt	
(Der	blev	talt	om	løst	og	fast,	men	intet	blev	besluttet)	
	

 


